
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2018–2019 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2018Z23180 

Vragen van het lid Van Dam (CDA) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het artikel «Behoefte aan echte reflectie» (ingezonden 6 december 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het interview met agent Raiss?1 

Vraag 2
Klopt het dat de bezwaar- en adviescommissie (BAC) in de zaak van de 
betrokken inspecteur van politie een advies heeft gegeven? 

Vraag 3
Kunt u aangeven voor de jaren 2016, 2017 en de eerste helft van 2018 hoe 
vaak de (landelijke) bezwaar- en adviescommissie de korpschef geadviseerd 
heeft in zaken waarin politiemensen bezwaar instelden tegen een ten opzichte 
van hen voorgenomen of opgelegde disciplinaire maatregel? 

Vraag 4
Kunt u voor deze jaren aangeven hoe vaak de bezwaar- en adviescommissie 
adviseerde een tuchtrechtelijke maatregel (geheel of ten dele) in stand te 
houden dan wel deze te wijzigen of in te trekken? 

Vraag 5
Kunt u voor deze jaren aangeven hoe vaak het oordeel van de bezwaar- en 
adviescommissie door de korpschef werd overgenomen dan wel dat de 
korpschef bleef bij de door de eenheidsleiding opgelegde of voorgenomen 
maatregel? 

Vraag 6
Is het mogelijk om de in de vragen 3, 4 en 5 gevraagde gegevens weer te 
geven in de vorm van een cijfermatige opstelling c.q. een tabel?

1 Telegraaf van donderdag 29 november 2018
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